
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 16.12.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracamsig z uprzejmq pro$b4 w imieniu mieszkaric6w

woclawk a o ptzegl4d ulic i chodnik6w w celu natychmiastowych

napraw ubytk6w, trw ., dzivr" z uw agi na b ezpiec zef stwo p oj azd6w

i pieszych. ProSba o syste matyczne przycinanie zwisaj4cych galEzi

nad chodnikami, Sciezkami rowerolvymi i ulicami w miejscach gdzie

przesTkadzaj1w swobodnym i bezpiec znym przemieszczaniu sig

pieszych, tow erzYst6w i Poj azdow.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powalarriem
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